《单词百科:repetition是什么意思?repetition怎么发音?repetition的解释和用法》

英语单词repetition是什么意思?repetition怎么读?repetition怎么发音?美加网为您整理了repetition的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



repetition怎么读

repetition的读音:[rep t n]

repetition的意思

1、n.重复,反复;背诵;复制品,副本;[乐]复唱,复奏,重奏;

repetition的相关词组

1、repetition of a tune small 重复一个小调子

repetition的近义词

1、repeat v.重复;复述;反复说:重复做;重复发生;留有余味;

repetition的双语例句

1. A repetition of practices is the resort of gaining genuine knowledge.

反复实践是取得真知的方法.

2. Collins wants to avoid repetition of the confusion that followed the discovery in 1989 of the cystic fibrosis gene.

科林斯想要避免1989年发现囊肿性纤维化致病基因后的那种混乱局面再次出现。

3. He could also have cut out much of the repetition and thus saved many pages.

他原本也可以砍去许多重复的内容,从而缩减许多页。

4. Today the city government has taken measures to prevent a repetition of last year's confrontation.

今天市政府已经采取措施,防止去年的冲突重演。

5. It is no use merely mentioning the fact in passing; it needs to be driven home by emphasis and repetition.

只是顺便提到这个事实,那是没有用处的;必须通过强调以及重复的方式使人理解.

6. Her repetition of these words seemed to strike with some little discord on his ear.

她那句说了又说的话,他听来似乎有点刺耳.

7. No historical phenomenon is a mere repetition of the past.

任何历史现象都不会是简单的重复.

8. Visibility and repetition are the keys to success and can even overcome average designs.

成功的关键是曝光率和仿效,这两样甚至帮你达到超出平庸的设计.

9. This degree of repetition is not found in any known language.

这种重复程度在任何已知语言中都不曾出现.

10. We do not want to see a repetition of last year's tragic events.

我们不想看到去年的悲剧重演。

11. Today the city government has taken measures to prevent a repetition of last year's confrontation...

今天市政府已经采取措施,防止去年的冲突重演。

12. Children used to learn by repetition.

过去小孩子是通过背诵来学习的。

13. An unnecessary repetition of visits need not be allowed.

军事使者无意义的重复造访得拒绝之.

14. By using willpower and repetition, you develop new habits of thinking and acting. tjazz.co

NNN

凭借毅力和重复的力量, 你会养成新的思考和行为习惯,

15. The match zero or more times repetition operator.

用于匹配零或多次重复的操作符.

16. A repetition of the dialog or story at a native rate of speech.

第三部分包括第一部分中的对话和故事,其阅读速度是正常对话速度.

17. He has a repetition of a previous talk.

他有前次会谈的副本.

18. Success which encourages repetition of old behaviours, is not nearly as good a teacher as failure.

首先声明一下,不是这个意思:"成功鼓励重复旧的行为,是不是几乎一样好老师失败.

以上是美加网为您整理的repetition怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更多

关于repetitio

n的用法、repetition的释义

、repetition的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/repetition

